



## NOTES GUSTATIVES

Nez floral et fruité. Belle longueur en bouche sur la finesse de fruits exotiques. Texture crémeuse, fines bulles raffinées.

 60 % Chardonnay – 25 % Pinot Noir – 15 % Pinot Meunier


Dosage : Brut, 7 g/l

Cette Cuvée pourrait représenter à elle seule la Champagne entière avec son assemblage de vignobles de 37 communes. Un Champagne généreux et authentique. Un Champagne d'excellence et de plaisir. Idéal pour vos apéritifs entre amis. Cette cuvée est le vaisseau amiral de la Gamme Jeeper.

# GRAND ASSEMBLAGE

## TASTING NOTES

Floral and fruity nose. Long finish, with the finesse of exotic fruits. Creamy texture, delicate and refined bubbles. A champagne of excellence and delight. For your own enjoyment or as a gift.

 Chardonnay 60% – Pinot Noir 25% – Pinot Meunier 15%

Dosage: Brut, 7 g/l

This Cuvee could represent itself the entire Champagne vineyards. It's a generous and authentic Champagne. A Champagne for excellence and fun. Ideal for your drinks with friends. This wine is the flagship of the Jeeper Range.